
   

 
Särskilt yttrande 

 

              2022-08-14 

 

§ 144 Avtal om överlåtelse av mark och exploatering 
med Bergsundet Wättinge AB för Wättingebacken 
etapp 2 

Kommunstyrelsens sammanträde den 9 augusti 2022 
 
Att ta fram en detaljplan tar många gånger tid och det som byggs kommer stå kvar 
för lång tid framöver. När det gäller detaljplaner har vi diskuterat vikten av att vi 
politiker får en bra bild över helheten, hur kommer området förändras och se ut när 
de pågående planerna blivit verklighet. Vi har på sammanträdet fått en rapport och 
svar på frågor som var motivet för vår återremiss vilket är bra men vi har fortfarande 
inte fått den bild av helheten som vi känner att vi behöver för att fatta beslutet. 

Det har byggts och byggs fortfarande mycket i Tyresö, vi moderater vill dra ner på 
byggtakten och tänka på hur och var vi bygger. Det är ett viktigt löfte till våra 
Tyresöbor!  

När det gäller den här detaljplanen blir det tydligt att de styrande partierna inte är 
överens och lägger över bollen hos oss i opposition för att få igenom sina förslag när 
man inte är överens och vill forcera igenom planen innan valet.  Det är inte seriöst. 
Det blir svårt att nå en bred politisk enighet i byggfrågorna när ett parti vill bygga 
mycket mer och andra partier vill dra ner på byggtakten.  

Vi kan inte fortsätta att se varje detaljplan som en liten fristående bit, vi måste bli 
bättre på att se helheten när vi planerar nya bostadsprojekt.  

För den moderata gruppen 

 

Anki Svensson (M)  


